



Canadian Food
Inspection Agency

Agence canadienne
d'inspection des aliments

Food Safety Science Directorate
1400 Merivale Road
Postal Locator: T2-4G
Ottawa, Ontario, Canada
K1A 0Y9

Tel: (613) 773-5842 / Fax: (613) 773-5642

Direction des sciences et de la salubrité des aliments
1400, chemin Merivale
Localisateur postal: T2-4G
Ottawa (Ontario) Canada
K1A 0Y9

Tél: (613) 773-5842 / Télécopieur: (613) 773-5642

Date: 2013/10/23



File/Dossier: C241

Brent Longstaff
Chemist
CP Industries, Ltd.
535 Dickson Drive, POBox 300
Fergus, Ontario Canada
N1M 2W8

RE: Food Denaturant

This is in reference to your request concerning the use of "**Food Denaturant**" in registered food establishments.

Based on the submitted information and given the fact that these products are not intended to be used in food areas, this lubricant is **EXEMPT** from evaluation by this program, provided their use will not present a sanitary maintenance problem in food establishments.

Should the products be used on any food equipment in the maintenance area, then all food contact surfaces are to be washed with an accepted cleaner and rinsed with potable water before to its use.

La présente est en référence à votre requête concernant l'utilisation du "**Food Denaturant**" dans les établissements alimentaires enregistrés.

Sur la base des informations soumises et le fait que ces produits ne sont pas destinés à être utilisés dans les zones alimentaires, ce lubrifiant est **EXEMPTÉS** de l'évaluation par ce programme, pourvu que leur utilisation ne présentera pas de problème d'entretien sanitaire dans les établissements alimentaires.

Si les produits sont utilisés sur des équipements alimentaires dans l'aire d'entretien, alors toutes les surfaces en contact avec les aliments devront être nettoyées avec un agent nettoyant accepté et rincées à l'eau potable avant leur réutilisation.

Please refer to the exemption list at the following internet address:

<http://www.inspection.gc.ca/english/ppc/reference/exempte.shtml>

If you require any further clarification, please do not hesitate to call the undersigned.

Yours truly.

Veillez consulter la liste des produits exemptés à l'adresse internet suivante:

<http://www.inspection.gc.ca/francais/ppc/reference/exemptf.shtml>

Si vous désirez de plus amples informations, n'hésitez pas à contacter le soussigné.

Je vous prie d'agréer l'expression de nos sentiments les meilleurs,

Directrice executive
Direction des sciences et de la salubrité des aliments



Diane Allan
Executive Director
Food Safety Science Directorate

DA/tl